
Bestyrelsesmøde d. 2/5 2017 – Referat 

 
Deltagere 
Fremmøde: Jan, Nick, Bente, Özgür, Jane, Bjørn 
Afbud: Kim 
 
Jan viste vores Årshjul og informerede den nye bestyrelse i brugen af den. Det blev aftalt at vi fortsæt vil 
benytte hjulet. 
 
Rushfiles blev vist og der blev fortalt om hvad det bruges til. 
 
Der blev snakket om at lave en info side om udvalgene så kvarteret kan følge med i hvad der sker. 
 
Vi gennemgik beskeder til bestyrelsen og fik besvaret dem i fællesskab. 
 
Bestyrelsen godkendte referat fra grundejerforeningen. 
 
Der blev diskuteret parkerings forhold i kvarteret. Det blev aftalt at Nick tager dig af undersøgelsen om 
parkering samt lægger materiale på hjemmesiden. 
 
Det blev fastslået at næste bestyrelsesmøde er ved Bjørn, den 5 sep. 
 
 
Inden næste møde 

o Nick laver guide til brug af Rushfiles og giver adgang til de nye medlemmer. 
o Ændre hjemmeside så vi kan benytte kategorier under kontakt. 
o Nick undersøger parkerings regler og lægger på hjemmesiden. 

 
Til næste møde 

- Snakke om hvad den nye udvalg side skal hede. 
- Vi skal komme med input til ønsker om snerydning til næste møde. 


